
Poznań, dnia 13 lutego 2018 r. 

 

Łukasz Mikuła 

Radny Miasta Poznania 

Pan 

Tomasz Lewandowski 

Zastępca Prezydenta Miasta Poznania 

 

Interpelacja 

w sprawie sprzedaży lokali komunalnych miasta Poznania długoletnim najemcom 

 

Szanowny Panie Prezydencie! Wstrzymanie sprzedaży lokali komunalnych miasta 

Poznania długoletnim najemcom, którzy złożyli taki wniosek do 2008 r. budzi liczne 

kontrowersje. Nie przesądzając w żaden sposób o zasadności takiego podejścia, chciałbym 

uzyskać pewne dodatkowe informacje w tej sprawie, zarówno w wymiarze ogólnym, jak 

i dotyczące konkretnego przypadku budynku przy ul. Jackowskiego 30. W związku z tym 

chciałbym skierować do Pana Prezydenta następujące pytania: 

1) Jaka jest aktualna liczba niezrealizowanych prawidłowo złożonych wniosków 

o wykup mieszkania komunalnego? Jak wygląda struktura tych wniosków według 

typów budynków (budynki miejskie, wspólnoty z udziałem 

większościowym/mniejszościowym miasta)? 

2) Jak zmieniła się liczba niezrealizowanych wniosków od sierpnia 2016 r. i z jakich 

przyczyn nastąpiła zmiana (np. wycofanie wniosku, śmierć najemcy, definitywna 

odmowa sprzedaży, itp.)? 

3) Ile wniosków o wykup mieszkania zrealizowano od sierpnia 2016 r. i w jaki sposób 

nastąpiła selekcja do tej grupy? 

4) Jaki jest aktualny stan prawny i struktura właścicielska budynku przy ul. 

Jackowskiego 30, w tym również liczba złożonych i niezrealizowanych wniosków 

o wykup mieszkania? 

5) Czy Pan Prezydent widzi w najbliższym czasie możliwość wznowienia sprzedaży 

lokali w tym budynku? 

 

Z wyrazami szacunku 

/ - / Łukasz Mikuła 


